
Bestyrelsesmøde Afd. 7 den 20.05.16 

Tilstede: alle 

1. Velkomst ved formanden 

2. Godkendelse af dagsorden – godkendes 

3. Godkendelse af forrige referat – godkendes 

4. Orientering fra formanden. 

 6 til og fra flytninger 

 Tilbud fra Rudolfs Tivoli er indkommet 

 Der informeres om en kommende video omkring vores byggeprojekt i afd. 7 – som 

laves over årets løb. 

 Info til bestyrelsen om altanbesigtigelse og byggemøde kun for bestyrelsen og 

administration den 07.06.16 

5. Kasserens beretning 

 Der orienteres om regnskab og der roses for kasserens meget flotte og gode arbejde! 

6. Orientering fra Hovedorganisationen 

 Henny orientere og referere 

7. Indkomne forslag til drøftelse og beslutning 

 Maskinnedbrud og dårlig lugt af tøj i vaskeri: Bestyrelsen henviser til at dette hører 

ind under administrationen og ejendomsmester, for at de tager sig af evt. problemer 

der kan opstå i vaskeriet. 

 Gamle knallertrum og knallertgaragen: Bestyrelsen er undrende over at 

knallertgaragen fremstår som en ”delegarage” idet vi mener i henhold til tidligere 

beboermøde er blevet besluttet at gårdmændenes tidligere dobbeltgarage kan bruges 

som knallertrum i stedet for de nu nedlagte knallertrum i blokkene, som jo med 

henvisning til en beslutning taget og vedtaget på tidligere beboermøde skulle 

nedlægges i henhold til loven om disse. Ydermere skulle dobbeltgaragen kunne 

bruges af samtlige personer som har en knallert og ønsker at låse den inde – de skulle 

rekvirere en nøgle mod et depositum. Bestyrelsen har fået oplyst at der kun er og må 

være 4 stk. i garagen da det er en delegarage – Bestyrelsen ønsker administrationen 

om at forholde sig til dette.  

 Ansøgning om tilskud til Party klubben: Bestyrelsen godkender dette ud fra det 

drejer sig om et minimalistisk beløb og der aldrig har været søgt før. Bestyrelsen vil 

fremover få lavet et specifikt tilskudsregulativ som denne kan forholde sig til, hvis 

klubberne ansøger idet der ikke er indlagt tilskudsordninger i bestyrelsens budget. 

8. Aktivitet: 

 Sommerfest videreføres til næste møde. Fritz og Co. Sørger for at skiltet kommer op 

– opslag kommer i juli måned i opgangene. 

9. Evt. – intet 

Næste møde den 07.06.16 efter byggemøde 

 

Referenten takker for et dejligt møde  


